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PROTOKÓŁ NR LXII/18 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 14 sierpnia 2018 r. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Jaśliska. 

 

W sesji udział wzięli następujący radni: Renata Pelczar, Angelika Uram - Dudek,  

Jan Szymczakowski, Ryszard Chowaniec, Janusz Mazur, Teresa Mezglewska, Jan Farbaniec, 

Bogusław Gwiżdż, Jan Puchalik, Bogusław Kuchta, Jarosław Farbaniec, Krzysztof Kostycz  

i Piotr Smoleń. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy – Adam Dańczak, pracownik Urzędu Gminy 

Jaśliska - Beata Madej oraz sołtysi. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Bogusław Gwiżdż Przewodniczący 

Rady Gminy Jaśliska. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Na sekretarza obrad powołał radnego 

Krzysztofa Kostycza. 

Przewodniczący Rady Zwrócił się z pytaniem, czy do porządku obrad ktoś chce wprowadzić 

jakieś zmiany.  

Wójt Adam Dańczak wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian.  

W punkcie 6 prosił o wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał: 

1) pod literą b, projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska  

na 2018 r. /druk nr 367/, 

2) pod literą c, projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Jaśliska na lata 2018 – 2024 /druk nr 368/, 

3) pod literą d, projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez 

Gminę Jaśliska /druk nr 370/. 

Więcej propozycji zmian nie zgłoszono. 

Poddany pod głosowanie powyższy wniosek przyjęty został jednomyślnie /głosowało  

13 radnych/. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał porządek obrad po zmianach. Przedstawia 

się on następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z LX i LXI sesji Rady Gminy Jaśliska. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2023 /druk  

nr 366/, 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok /druk nr 367/, 
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c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 – 2024 /druk  

nr 368/, 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Jaśliska /druk nr 370/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

Poddany pod głosowanie porządek obrad po zmianach przyjęty został jednomyślnie 

/głosowało 13 radnych/. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z LX i LXI sesji Rady Gminy Jaśliska 

Uwag do protokołu z LX i LXI sesji Rady Gminy Jaśliska nie zgłoszono. Poddane pod 

głosowanie przez Przewodniczącego Rady protokoły, zostały przyjęte jednomyślnie 

/głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Wójt Adam Dańczak informował, że jego działalność w okresie międzysesyjnym 

oprócz spraw bieżących w Urzędzie, sprawy poza Urzędem to: 

- 28 lipca udział w zakończeniu wyścigu kolarskiego ,,Przełomy Wisłoka’’. Zakończenie 

wyścigu połączone było z wręczeniem nagród dla uczestników. Wójt informował, ze wyścig 

kolarski organizowany był przez 5 gmin w ramach porozumienia, ,,Zagłębie ambitnej 

turystyki’’.  

- 29 lipca został zorganizowany przez Ludowy Klub Sportowy ,,Jasiołka’’ Jaśliska turniej 

piłkarski. W tym miejscu Wójt podziękował prezesowi klubu Panu Józefowi Skomiałowi oraz 

Pani Alicji Majdosz parownikowi Gminnego Ośrodka Kultury i Czytelnictwa w Jaśliskich za 

pomoc w organizacji tego turnieju. Wójt poinformował, że turniej cieszył się bardzo małą 

frekwencją, co oznacza, że zainteresowanie mieszkańców jest małe. Zadał tu pytanie, czy i co 

należy organizować, aby mieszkańcy przynajmniej w niedużym stopniu zainteresowali się. 

Stwierdził, że nawet niewielka frekwencja rodzin tych, którzy tam grali była symboliczna, 

mówiąca wiele o aktywności mieszkańców Gminy Jaśliska.  

- 30 lipca na zaproszenie Burmistrza z Leska udział wspólnie ze swoim Zastępcą Jerzym 

Magierowskim oraz Zastępcą Burmistrza Gminy Rymanów w spotkaniu w Lesku, w sprawie 

przetargu na instalację w ramach wspólnego projektu gmin: Jaśliska – Lesko – Rymanów, 

gdzie zostały omówione sprawy związane z przebiegiem przetargu. Wójt Adam Dańczak  

w związku z odbytym spotkaniem mówił o unieważnieniu przetargu. Mówił,  

że  

w najbliższym czasie ogłoszony zostanie kolejny przetarg. Udzielił szerszych informacji 

dotyczących projektu. 

Tego samego dnia w Powiatowym Urzędzie Pracy w Krośnie podpisanie umowy  

na zatrudnienie pracownika, na wniosek Gminy Jaśliska w ramach robót publicznych. Wójt 

poinformował, że teraz nastąpiła finalizacja jakiś czas temu złożonego wniosku. Zatrudnienie 

obejmuje okres 6 miesięcy + 3 miesiące.  
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- 2 sierpnia podpisanie aktu notarialnego na nieodpłatne przekazanie przez Starostę 

Krośnieńskiego na rzecz Gminy Jaśliska działki położonej w miejscowości Posada Jaśliska 

Wójt informował, że działanie to jest porządkowaniem terenu przy skrzyżowaniu drogi 

biegnącej z Jaślisk w stronę Posady Jaśliskiej. Mówił , że część została uporządkowana 

z Agencją Nieruchomości i zostało kilka metrów kwadratowych działki przy Starej Szkole, 

przy Domu Nauczyciela. Informował ponadto o chęci podjęcia działania – zakupu działki, 

której właścicielem jest Pani                 ; przyległej do drogi biegnącej  

z miejscowości Posada Jaśliska w kierunku Jaślisk; odcinek na długość  ogrodzenia posesji 

Pani                    i szerokość około 1 m. w związku z przebudową drogi gminnej. 

- 10 sierpnia na zaproszenie Wojewody Podkarpackiego udział w posiedzeniu Zespołu 

Zarządzania Kryzysowego poświęconemu omówieniu spraw związanych z nielegalnym 

obozem Rainbow Family w Wisłoku Wielkim. W związku z odbytym spotkaniem, Wójt 

udzielił obszernych informacji na temat organizowanego zlotu Rainbow Family.  

Wójt informował, że 12 sierpnia odbył się wyścig kolarski ,,O Puchar Uzdrowisk 

Karpackich". Peleton przejeżdżał trasą przebiegającą przez teren Gminy Jaśliska. Była to 19 

edycja. Wójt udzielił szerszych informacji dotyczących tego wyścigu. Podziękował strażakom 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Posadzie Jaśliskiej i Jaśliskach za zabezpieczanie trasy. 

Dalej informował, że 13 sierpnia wspólnie z Alicją Majdosz pracownikiem Gminnego 

Ośrodka Kultury i Czytelnictwa w Jaśliskach uczestniczyli w spotkaniu z Proboszczem Ks. 

Grzegorzem Polaszem, na którym omówione zostały sprawy organizacji dożynek parafialno – 

gminnych. Zwrócił się do radnych z prośbą o zachęcanie mieszkańców do wykonania plonów 

dożynkowych.   

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Jaśliska 

Informację z realizacji uchwał podjętych na LXI sesji Rady Gminy Jaśliska 

przedstawił Wójt Gminy Adam Dańczak.. Informację przyjęto bez uwag; stanowi ona 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. Zapytania i wolne wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

W punkcie tym nikt z radnych nie zadał pytania. Przewodniczący udzielił głosu 

Sołtysowi sołectwa Wola Niżna Janowi Magierowskiemu, który zwrócił się z pytaniem, kto 

ma rozpocząć procedurę  zamiany działek znajdujących się w miejscowości Jaśliska i Wola 

Niżna, czy ma to być proboszcz parafii. Prosił ponadto o uprzątnięcie pozostałej przy 

budynku Domu Ludowego blachy.  

Następnie Sołtys sołectwa Jaśliska Jan Farbaniec w imieniu mieszkanki Jaślisk Pani               , 

która prosiła o interwencję w sprawie działki gminnej usytuowanej przed jej posesją; ze 

względu gromadzące się tam jabłka z powodu dużego urodzaju, które spływają rowem, prosił 

o wykonanie niewielkim kosztem, niewielkiego przepustu. Powiedział, że wszystkie 

istniejące drogi dojazdowe do posesji są prywatną sprawą osób nimi dojeżdżających do nich. 

Stwierdził, że                           i                         mają najgorszy wyjazd na drogę główną 

gminną. Jego zdaniem teren w tamtym miejscu należałoby podnieść do góry celem 

złagodzenia wyjazdu. Powiedział, że w okresie zimowym przejazd tamtędy jest bardzo 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=2&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi2k6u5qsrdAhXEwosKHbS5CNwQFjABegQICBAB&url=https%3A%2F%2Fnowiny24.pl%2Fwyscig-kolarski-o-puchar-uzdrowisk-karpackich-beda-utrudnienia-w-powiecie-krosnienskim-jasielskim-i-sanockim%2Far%2F13397067&usg=AOvVaw0SieLU2oKwbkyUbfzCDOaa
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=2&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi2k6u5qsrdAhXEwosKHbS5CNwQFjABegQICBAB&url=https%3A%2F%2Fnowiny24.pl%2Fwyscig-kolarski-o-puchar-uzdrowisk-karpackich-beda-utrudnienia-w-powiecie-krosnienskim-jasielskim-i-sanockim%2Far%2F13397067&usg=AOvVaw0SieLU2oKwbkyUbfzCDOaa
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utrudniony. Zwrócił uwagę, że we wszystkich miejscowościach prawie wszyscy mieszkańcy  

mają ładnie wykonane dojazdy, przedmiotowy natomiast jest tragiczny. Jego zdaniem 

należałoby przyjrzeć się tej sprawie.  

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Bogusławowi Saratowi, który na wstępie 

poinformował, że ma kilka spraw, głównie jedną, związaną z ograniczeniem tonażu na drodze 

Jaśliska – Czeremcha. Powiedział, że z informacji otrzymanej od Wójta Gminy wynika,  

że sprawa prawdopodobnie jest w toku. Prosił o wyjaśnienie w zakresie przebiegu sytuacji. 

Dalej przedstawił kolejną sprawę. Informował, że 12 lipca uczestniczył w sesji Rady Gminy  

i stwierdził, że była to sesja mało optymistyczna, ponieważ z ust Pana Wójta usłyszał,  

że Gmina Jaśliska jest bez przyszłości wymieniając tu krótko przyczyny. Pan Bogusław Sarat 

powiedział, że dla niego jest tragedią, ponieważ według niego należy zastawić się 

przyszłościowo nad sensem istnienia Gminy Jaśliska za przypuszczane 15, 20 lat, skoro żadna 

strategia rozwoju nie przewiduje tego, co należy zrobić. Krótko wypowiedział się na temat 

przyjętej Strategii.  

Następnie poruszył sprawę dotyczącą strony internetowej gminy. Według Pana Sarata stara 

strona internetowa gminy była czytelna. Mówił o łatwości w dostępie do tej strony, po czym 

informował o napotykaniu w chwili obecnej trudności w dostępie do tej strony. Powiedział,  

że każda gmina, w której coś się dzieje stara się przedstawić jakieś credo swojej gminy. 

Przywołując jedną z gmin województwa lubelskiego Gminy Niedrzwica Duża powiedział,  

że jest to gmina, w której chce się żyć. Strona internetowa tej gminy  zachęca potencjalnych 

ludzi do jej odwiedzania, natomiast nie ma tego na stronie Gminy Jaśliska. Informował  

o braku bezpośredniego dostępu do strony Gminy Jaśliska. 

Dalej, Pan Bogusław Sarat w związku z ogłoszonym 23 lipca przetargiem na budowę  

w jaśliskim rynku targowiska zwrócił się z pytaniem, czy  gmina jest własnością całości 

terenu gminy, czy nie ma tam kolizji z działkami prywatnymi. Powiedział, że oglądany przez 

niego wielokrotnie ratusz i całe jego otoczenie wyraźnie wchodzi w tereny gminy.  

Powiedział, że pyta dlatego, ponieważ chodzi mu o interes gminy.  

Mówił, że czytał warunki przetargu, są one jasno określone. Znajdzie się wykonawca,  

ale wykonawca może się spotkać z taką rzeczą, że nastąpi kolizja terenu gminy z prywatną 

budowlą. Wtedy mogą nastąpić przerwy już w pracach, a termin jest jasno określony  

do wykonania i to są pieniądze, których jeżeli się nie wykorzysta, to trzeba oddać.  

Zadał pytanie, czy nie warto by, nawet na koszt gminy, bo nie wie, czy ktoś się znajdzie  

czy nie, do tego,  aby ustalić i zrobić jakieś rozgraniczenia, bo to nie są wielkie pieniądze  

w stosunku do pieniędzy, które ewentualnie będzie trzeba zwracać. 

Kolejnym tematem poruszonym przez Pana Bogusława Sarata była sprawa dotycząca 

nieruchomości gruntowych położonych w Czeremsze. Wypowiedział się w zakresie 

działalności Gminy Jaśliska, a mianowicie zamiany działek.   

Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Sarat zwrócił się do radnych z prośbą,  

aby zastanowili się nad przyszłością rozwoju gminy. Tu zapytał ich, czy widzą jakąś 

przyszłość rozwoju Gminy Jaśliska. Mówił, że  do wyborów jest bardzo niedaleko i warto by 

zastanowić się, czy nie wpuścić by trochę świeżego powietrza. Informował, że rozmawiał z 

młodymi ludźmi,  i ich zdanie jest całkiem inne niż mówił Pan Wójt. Powiedział, że oni 

chętnie by coś robili, tylko nie mają przebicia jako ludzie młodzi w kandydowaniu do rady, z 

tego względu że są określone klany rodzinne.  
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Skierował do radnych prywatny apel, aby każdy z nich zastanowił się, jeżeli będzie chciał 

kandydować, czy jest w stanie zrobić coś dla gminy informując, że każda kolejna kadencja 

ma trwać nie 4 a 5 lat.  

Zabierając glos Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż powiedział, że każdy może 

wystartować, każdy może spotkać się z wyborcami i każdy może być w Radzie, nikt nikomu 

nie blokuje. 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad:  

Ad.6. Podjęcie uchwał 

Ad.6a. 

Po przedstawieniu tytułu projektu uchwały na druku nr 366; w sprawie Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2023 Przewodniczący Rady zadał 

pytanie, czy są jakieś pytania do tego projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska Piotr Smoleń przedstawił pozytywną 

opinię do ww. projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LXII/358/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 sierpnia 2018 r. 

 

w sprawie Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Jaśliska na lata 2016 – 2023 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXII/358/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6b. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż zapytał, czy są jakieś pytania do projektu 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok.  Pytań  

do projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Teresa Mezglewska poinformowała, że Komisja  

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LXII/359/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 sierpnia 2018 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2018 rok 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXII/359/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.6c. 

Do kolejnego projektu uchwały, w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Jaśliska na lata 2018 – 2024 pytań nie było.  

Radna Teresa Mezglewska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów  

do tego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LXII/360/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 sierpnia 2018 r. 

 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Jaśliska na lata 2018 – 2024 

 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXII/360/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.6d. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Gminę Jaśliska radny Piotr Smoleń przedstawił pozytywną 

opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska do tego  projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż odczytał treść i poddał pod głosowanie projekt 

U C H W A Ł Y  Nr LXII/361/18 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 14 sierpnia 2018 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Jaśliska 

Uchwałę podjęto jednomyślnie, /głosowało 13 radnych/. 

Uchwała została oznaczona numerem LXII/361/18 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

W punkcie tym, radny Ryszard Chowaniec pytał, czy można by było, a wręcz 

wskazane by było ująć do zakresu robót, w ramach środków na remont dróg, jeżeli byłyby 

środki, utwardzenie drogi biegnącej na tzw.: ,,Kiwałówce’’ biegnącej za mostem 

remontowanym 2 lata temu w kierunku posesji  radnego Pana Kostycza.  

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski 

Wójt Adam Dańczak udzielił odpowiedzi według kolejności zadawanych pytań. 

W sprawie zamiany pomiędzy Parafią, a gminą powiedział, że w ubiegłym roku były 

prowadzone  rozmowy.  Temat nie był przez Księdza Proboszcza ponawiany.  Rok temu 

sygnalizowane było, że jest pomył na parking. U Konserwatora Zabytków ze strony gminy 

wyjaśnione zostało, że teren nie jest objęty ochroną cmentarną. Sprawa sama jak gdyby 

stanęła w miejscu – powiedział Wójt. Nie ma popychania ani z jednej strony, ani z drugiej 
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strony. Wójt powiedział, że nie widzi żadnej przeszkody takiej, która by stała na drodze tej 

zamiany. 

Wójt w odpowiedzi radnemu Janowi Fabańcowi powiedział o zanotowaniu  sprawy 

dotyczącej działki Pani               . Powiedział, że warto pochylić się nad tym  

i uporządkować również kwestię dojazdu do Pana               , ponieważ w ewidencji gruntów 

działka, która stanowi przejazd, nie jest drogą. Należy zmienić klasyfikację gruntu. 

Powiedział, że zdaje sobie sprawę, że wyjazd tam jest trudny.  

Radny Jan Farbaniec proponował nasypać tam tłucznia. Stwierdził, że byłyby to niewielkie 

koszty i tamtejsi mieszkańcy byli by przez jakiś czas zadowoleni.  

Wójt Adam Dańczak w związku z spływającymi rowem przed posesję Pani                 jabłek 

mówił , że w roku bieżącym jest urodzaj jabłek i  nie wiedzieć czemu jabłka, nie są zbierane 

przez właścicieli jabłoni, jako te, które są zdrowe. W sklepie kupuje się jabłka zabezpieczone 

chemicznie. Powiedział, że problem jabłek, to problem właścicieli jabłoni. Powinni oni czuć 

się w obowiązku do uporządkowania, a nie czyją się.  

I tu Wójt mówił o zrzucaniu zadań na gminę. Posłużył się przykładem przecinki gałęzi 

zwisających z drzew rosnących na prywatnych posesjach na drogę. Właściciel tego drzewa 

nie poczuwa się w obowiązku, aby go przyciąć – powiedział.  Mówił również o otrzymaniu 

sygnału, o potrzebie odmalowania potrzebnej do kręcenia filmu kapliczki.  

Powiedział, że, gmina wszystkiego nie zrobi. Nie ma ludzi i nie ma środków. Powiedział, że 

oczekuje się, że wiele zadań zostanie wykonanych. Mówił, że trzeba popatrzeć, jaki jest 

budżet i nawiązując do uwag Pana Bogusława  Sarata pod kontem, że młodzi mają szeroką 

możliwość; w tym miejscu zadał pytanie, dlaczego im się nie chce. Rzucanie deklaracji 

słownych, nie popartych żadnym zaangażowaniem w kwestii działalności ludzi młodych, tu 

kierując się do Pana Bogusława Sarata, powiedział, że trzeba potraktować  raczej  

z przymrużeniem oka i nie dawać wiary temu, co mówią. Następnie wypowiedział się na 

temat angażowania się młodych ludzi do określonych spraw. Kierując słowa do Pana 

Bogusława Sarata powiedział, że jego stwierdzenie, że gmina nie ma przyszłości jest 

nadinterpretacją. ,,Każda gmina ma przyszłość. Tylko jaka będzie przyszłość tej gminy, to 

stanowią jej mieszkańcy’’. W tym miejscu wypowiedział się też na temat podejścia  

mieszkańców do działalności ze strony gminy.  

Dalej Wójt Adam Dańczak w sprawie strony internetowej gminy Panu Bogusławowi Saratowi 

odpowiedział, że strona ta nie zmieniła się. Jej adres nic się nie zmienił. Następnie podał 

adres strony internetowej gminy.  

Odpowiadając dalej Panu Saratowi, powiedział, że przetarg na targowisko został 

unieważniony z racji tego, że nikt się nie zgłosił. Ze strony gminy zostało wystosowane pismo 

do Urzędu Marszałkowskiego, do Departamentu Programów Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Nie ma jeszcze odpowiedzi o zmianę terminu i wydłużenie realizacji tego projektu. 

Powiedział, że nie ma firm, który by się zainteresowały  realizacją tego zadania. Gmina czeka 

na odpowiedź i ogłosi ponownie przetarg na zrealizowanie tego zadania. Wskazał następnie 

plac, gdzie targowisko ma zostać usytuowane /plac wokół ratusza, łącznie z placem 

obejmującym obecny parking/. 

Następnie Wójt udzielił wyjaśnień dotyczących zamiany działek pomiędzy gminą  

a Nadleśnictwem Rymanów w Czeremsze i wyjaśnień w zakresie kwestii przedstawionych  

w punkcie 5 porządku obrad przez Pana Sarta, a mianowicie działek w Czeremsze. 
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Następnie głos zabrał Pan Bogusław Sarat, który  również wypowiedział się w powyższej 

sprawie. 

W sprawie poruszanej przez radnego Ryszarda Chowańca w punkcie 7 - oświadczenia 

radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej Wójt poinformował, że zanotował 

przedmiotową sprawę. Informował o istniejącym tam problemie; zwisających nad drogą 

gałęzi. 

Ad. 9. Zamknięcie sesji  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Bogusław Gwiżdż 

zamknął LXII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 1840.  

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

Renata Milan                                                                             Bogusław Stefan Gwiżdż 

 


